



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 44
Number / numéro 12
December / décembre 2018**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:

Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg: Queen's Printer, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

CURRENT EDITION: Volume 147, number 48-52 (December 1-29, 2018)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 4th session)

5. The Mental Health Amendment and Personal Health Information Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la santé mentale et la Loi sur les renseignements médicaux personnels.

6. The Statutes Correction and Minor Amendments Act, 2018 = Loi corrective de 2018.

7. The Highway Traffic Amendment Act (Immediate Roadside Prohibitions) = Loi modifiant le Code de la route (imposition immédiate de sanctions).

8. The Referendum Act = Loi sur les référendums.

New Private Members` Bills (41st Legislature 4th session)

201. The Health Services Insurance Amendment Act (Personal Care Home Staffing Guidelines) = Loi modifiant la Loi sur l'assurance-maladie (lignes directrices en matière de dotation applicables aux foyers de soins personnels).

202. The Public Schools Amendment Act (Small Classes for K to 3) = Loi modifiant la Loi sur les écoles publiques (faible effectif des classes).

207. The Manitoba Conservation Officers Recognition Day Act = Loi sur la Journée de reconnaissance des agents de conservation du Manitoba.

208. The Manitoba Public Insurance Corporation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance publique du Manitoba.

210. The Insurance Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les assurances.

211. The Brookside Cemetery Recognition Act = Loi sur la désignation du cimetière Brookside.

212. The Gift of Life Act (Human Tissue Gift Act Amended) = Loi sur le don de la vie (modification de la Loi sur les dons de tissus humains).

213. The Election Financing Amendment Act (Contribution Limits) = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections (limites applicables aux dons).

215. The Efficiency Manitoba Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la Société pour l'efficacité énergétique au Manitoba.

216. The Conflict of Interest Act = Loi sur les conflits d'intérêts.

[Index page for 41st Legislature, 4th session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 4e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).
Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-
Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 8-12 (November 29-December 6, 2018) 41st
Legislature, 4th session.
[Index page for 41st Legislature, 4th session](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.
Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -
Frequency: Daily during session.
CURRENT EDITION: number 9-12 (December 3-6, 2018) 41st Legislature, 4th
session.
[Index page for all papers available online](#)
[Feuilletons archivés](#)

Standing Committees / Comités Permanents

[Index page for all Committees online](#)

Standing Committee on Legislative Affairs.
Winnipeg: Standing Committee on Legislative Affairs, 2003-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 1 (November 28, 2018)

Standing Committee on Public Accounts.
Winnipeg: Standing Committee on Public Accounts, 1973-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 1 (December 4, 2018)

Standing Committee on Social and Economic Development.
Winnipeg: Standing Committee on Social and Economic Development, 2003-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Volume 72, number 1 (December 10, 2018)

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Manitoba Agriculture Services Corporation / Société des services agricoles du Manitoba

Manitoba Agricultural Services Corporation: strategic plan.
Winnipeg: Manitoba Agricultural Services Corporation, 2007-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2018/19-2020/21.

COMMUNITIES ECONOMIC DEVELOPMENT FUND / FONDS DE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE LOCAL

Balance sheet - condensed; income statement - condensed.

Winnipeg: Communities Economic Development Fund, 1972-

Frequency: Quarterly.

CURRENT EDITION: September 30, 2018 (Sessional Paper 7, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles

FRAME report: budget.

Winnipeg: Manitoba Education and Training, Schools' Finance Branch, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

ELECTIONS MANITOBA / ÉLECTIONS MANITOBA

Statement of votes for St. Boniface byelection, July 17, 2018 = Relevé du suffrages élection partielle du Saint-Boniface, le 17 juillet 2018.

Winnipeg: Elections Manitoba, 2018.

15, 15 pages.

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Final report 2018 of the Manitoba Electoral Divisions Boundaries Commission = Rapport final 2018 Commission Manitobaine de la division électorale.

Winnipeg: Manitoba Electoral Divisions Boundaries Commission, 2018.

65, 66 pages

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FINANCE / FINANCES

Section 20 of The Public Officers Act, Province of Manitoba.

Winnipeg: Manitoba Finance, 1996-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019 (Sessional paper 11, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

FRANCOPHONE AFFAIRS SECRETARIAT / SECRÉTARIAT AUX AFFAIRES FRANCOPHONES

French language services policy, May 2017 = Politique sur les services en langue française, mai 2017.

Winnipeg: Francophone Affairs Secretariat, 2017.

6 pages.

[Bilingual electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report on French language services = Rapport sur les services en langue française.

Winnipeg: Francophone Affairs Secretariat, 2006-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 14, 41st Legislature, 4th session, 2018/19); Appendix 2 (2016/17)

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library \(Appendix 2, 2016/17\)](#)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Growing Manitoba's economy: co-chairs' findings and recommendations.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, 2018.

15 pages.

December 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Interlake region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

164 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

North central region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

110 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

North region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

159 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Parkland region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

123 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

South central region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

124 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Southeast region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

229 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Southwest region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

188 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Winnipeg region: economic profiles.

Brandon: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Marketing and Sector Intelligence, 2018.

30 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: November 5-26, 2018 (4 issues)

[Index page on publisher's website for issues available online](#)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Business counts.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-

Frequency: Biannual.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: June 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Consumer price index report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: October 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Labour force statistics report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Electronic format only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: November 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Labour force survey.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: November 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Retail trade.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: September 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Key steps in responding to privacy breaches under the Freedom Of Information and Protection of Privacy Act (FIPPA) and the Personal Health Information Act (PHIA)
Revised November 2018.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

Also published in French under title: Principales étapes à suivre en cas d'atteinte à la vie privée au regard de la Loi sur l'accès l'information et la protection de la vie privée (LAIPVP) et de la Loi sur les renseignements médicaux personnels (LRMP).

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnews.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Frequency: Quarterly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2018-4.

Also published in French under title: Manitoba Ombudsnouvelles.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnouvelles.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Fréquence: Trimestriel

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2018-4.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Ombudsnews.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Principales étapes à suivre en cas d'atteinte à la vie privée au regard de la Loi sur l'accès l'information et la protection de la vie privée (LAIPVP) et de la Loi sur les renseignements médicaux personnels (LRMP).

Révision novembre 2018.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

8 pages.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

Aussi publié en anglais sous le titre: Key steps in responding to privacy breaches under the Freedom Of Information and Protection of Privacy Act (FIPPA) and the Personal Health Information Act (PHIA)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Privacy breach notification letter checklist = Aide-mémoire pour rédiger une lettre de notification en cas d'atteinte à la vie privée.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

4 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

November 2018.

[Bilingual electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2018-0118, Rural Municipality of La Broquerie.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

7 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2018-0279, Manitoba Infrastructure.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Ombudsman Act, case 2016-0228, Municipality of North Cypress-Langford.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

11 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report under The Ombudsman Act, case 2017-0368, Manitoba Justice (Manitoba Youth Centre).

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

8 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

A proposed regulation under The Water Rights Act: a streamlined and balanced approach to drainage and water retention in Manitoba: public consultation document. Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, 2018.

16 pages.

Electronic document only. Print from the Internet.

Also published in French under title: Un projet de règlement en vertu de la Loi sur les droits d'utilisation de l'eau: une approche simplifiée et équilibrée pour le drainage et la rétention de l'eau au Manitoba: document de consultation publique.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Bipole III Transmission Project biophysical monitoring plan.

Version 1.4.

Winnipeg: Manitoba Hydro, 2018.

vii, 78 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Un projet de règlement en vertu de la Loi sur les droits d'utilisation de l'eau: une approche simplifiée et équilibrée pour le drainage et la rétention de l'eau au Manitoba: document de consultation publique.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, 2018.

18 pages.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

Aussi publié en anglais sous le titre: A proposed regulation under The Water Rights Act: a streamlined and balanced approach to drainage and water retention in Manitoba: public consultation document.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

Winnipeg Regional Health Authority's position statement on food security.

Winnipeg: Winnipeg Regional Health Authority, 2014.

3 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Winnipeg Regional Health Authority's position statement on healthy built environments.

Winnipeg: Winnipeg Regional Health Authority, 2017.

6 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Winnipeg Regional Health Authority's position statement on healthy eating.
Winnipeg: Winnipeg Regional Health Authority, 2017.
3 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

WRHA position statement on supports in community housing environments.
Winnipeg: Winnipeg Regional Health Authority, 2012.
3 pages.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)